



SOP PERINTAH KAWALAN PERGERAKAN DIPERKETATKAN (PKPD) PANGSAPURI SRI AYU, SEKSYEN 4, BANDAR BARU BANGI, SELANGOR

Aktiviti dibenarkan	Waktu Berkuatkuasa <u>AKTIVITI DAN PROTOKOL</u>	24 Jam	Waktu Aktiviti Dibenarkan	Seperti ketetapan dalam penerangan ringkas	Pergerakan Penduduk	Dibenarkan dengan syarat
<ul style="list-style-type: none"> Mendapatkan bekalan makanan Mendapatkan rawatan kesihatan 	Tindakan Kawasan Yang Terlibat	Penerangan Ringkas Pangsapuri Sri Ayu, Seksyen 4, Bandar Baru Bangi, Selangor				
Aktiviti tidak dibenarkan	Tempoh Berkuat kuasa	30 Jun 2021 (12.01 pagi) sehingga 13 Julai 2021 (11.59 malam).				
<ul style="list-style-type: none"> Pergerakan keluar penduduk dari kawasan PKPD tanpa kebenaran PDRM, Pergerakan masuk orang luar ke kawasan PKPD tanpa kebenaran PDRM 	Kawalan Pergerakan	<ul style="list-style-type: none"> PDRM bertanggungjawab melaksanakan kawalan ke atas kawasan tempatan jangkitan dengan bantuan ATM, APM, RELA & PBT. Semua laluan keluar masuk kawasan PKPD adalah ditutup dan dikawal oleh PDRM. Tiada tetamu dan pelawat luar dibenarkan masuk dalam tempoh PKPD berkuatkuasa Semua penduduk/pekerja di kawasan PKPD tidak dibenarkan keluar dari tempat penginapan yang telah disediakan. Semua rumah ibadat dan fasiliti sosial didalam kawasan PKPD ditutup sepanjang tempoh ini. Semua sektor ekonomi tidak dibenarkan beroperasi. KKM akan melakukan saringan secara bersasar kepada semua penduduk/pekerja di dalam kawasan PKPD. 				
Arahan Tetap <ul style="list-style-type: none"> Subseksyen 11 (3) Akta 342 Tertakluk kepada ketetapan yang dikeluarkan oleh MKN dan KKM Arahan dan peraturan di bawah PBT Lain- lain arahan dari semasa ke semasa yg dikeluarkan oleh Pegawai yang diberi kuasa di bawah Akta 342 						



SOP PERINTAH KAWALAN PERGERAKAN DIPERKETATKAN (PKPD) PANGSAPURI SRI AYU, SEKSYEN 4, BANDAR BARU BANGI SELANGOR

Aktiviti dibenarkan	Waktu Berkuatkuasa	24 Jam	Waktu Aktiviti Dibenarkan	Seperti ketetapan dalam penerangan ringkas	Pergerakan Penduduk	Dibenarkan dengan syarat
<ul style="list-style-type: none"> Mendapatkan bekalan makanan Mendapatkan rawatan kesihatan 	AKTIVITI DAN PROTOKOL					
Aktiviti tidak dibenarkan						
<ul style="list-style-type: none"> Pergerakan keluar penduduk dari kawasan PKPD tanpa kebenaran PDRM, Pergerakan masuk orang luar ke kawasan PKPD tanpa kebenaran PDRM 						
Arahan Tetap						
<ul style="list-style-type: none"> Subseksyen 11 (3) Akta 342 Tertakluk kepada ketetapan yang dikeluarkan oleh MKN dan KKM Arahan dan peraturan di bawah PBT Lain- lain arahan dari semasa ke semasa yg dikeluarkan oleh Pegawai yang diberi kuasa di bawah Akta 342 	Tindakan	Penerangan Ringkas				
		Aktiviti di dalam Kawasan PKPD	<ul style="list-style-type: none"> Bagi kes-kes kecemasan seperti sakit dan kematian adalah dibenarkan untuk keluar daripada kawasan PKPD dengan mendapatkan kebenaran daripada pihak PDRM. Sumbangan bantuan oleh NGO sepanjang tempoh PKPD adalah melalui Pusat Kawalan Operasi Bencana Daerah Hulu Langat. Pihak majikan bertanggungjawab untuk menyediakan bekalan makanan dan keperluan kepada penduduk/pekerja di dalam kawasan PKPD. Aktiviti sosial , rekreasi dan budaya adalah tidak dibenarkan. 			
		Tanggungjawab Majikan	<ul style="list-style-type: none"> Pihak majikan bertanggungjawab untuk menyediakan bekalan makanan secukupnya dan keperluan asas lain penjagaan wanita (contoh: tuala wanita) kepada pekerja wanita yang berada di dalam kawasan PKPD. Pihak majikan bertanggungjawab memberikan kerjasama terhadap permohonan data dan maklumat pekerja kepada petugas KKM, PDRM, ATM, APM dan RELA sekiranya diminta. 			